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Geachte heer Venis, 

 

Op 14 maart 2019 ontvingen wij van u artikel 39 vragen over 't Oog. Met deze brief 

beantwoorden wij uw vragen.  

 

Vraag 1. Wat zijn de precieze afspraken met Hardinxveld-Giessendam over  

de periode na 2020 om voor Sliedrecht een beroep te kunnen doen op gronden in het 

“Oog”? 

Antwoord: De volledige alinea waarnaar u verwijst, luidt: 'Afgesproken is, dat we als 

gemeente Sliedrecht voor de periode na 2020 voor woningbouw een beroep kunnen 

doen op gronden in het 'Oog' bij Hardinxveld-Giessendam. Belangrijke voorwaarde is 

uiteraard dat daaraan tegen die tijd behoefte is èn er geen ruimte meer is binnen 

bestaand stedelijk gebied.' Destijds is de intentie uitgesproken om dit als een 

mogelijkheid uit te werken, maar deze is niet verder verkend.  

 

Vraag 2. Zou het in dat kader niet voor de hand liggen dat juist (of ook) gronden in 

het “Oog” die grenzen aan Sliedrecht voor “Sliedrechtse” woningbouw zouden worden 

bestemd? 

Antwoord: In het coalitieakkoord is aangegeven, dat in de komende raadsperiode een 

visie wordt ontworpen op hoe Sliedrecht zich moet ontwikkelen. Daarop is aangevuld, 

dat we daar waar mogelijk binnenstedelijk zullen starten met het realiseren van die 

ambities. Deze intentieafspraak waar u aan refereert, is gebaseerd op de visie van 

destijds. Sinds 2013 is deze optie niet meer genoemd. Daarbij is het logisch dat wij 

onze woningbouwopgave binnen het eigen areaal oplossen.  

 

Vraag 3. Op welke wijze heeft het college wensen en bedenkingen bij onze buurgemeente 

ingebracht tegen de voorgestelde indeling van “’t Oog Bedrijven”? 

Antwoord: Het college heeft geen wensen en bedenkingen ingebracht.  
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Vraag 4. Bent u bereid alsnog met het gemeentebestuur van Hardinxveld-Giessendam in 

overleg te treden over concrete invulling van de eerder gemaakte afspraken m.b.t. 

woningbouw? 

Antwoord: Binnen de taakopvatting van het huidige college is dat niet aan de orde. 

 

Vraag 4a. Zo ja, kunnen de resultaten daarvan dan worden betrokken in de lokale 

invulling van de woonvisie Drechtsteden? 

Antwoord: Dit is niet aan de orde. 

 

Vraag 4b. Zo nee, waarom niet? 

Antwoord: Zie het antwoord op vraag 2. 

 
 

 

Hoogachtend, 
Burgemeester en wethouders van Sliedrecht, 

De loco-secretaris,            De burgemeester, 

 
 

 
A. van den Boogaart          drs. A.P.J. van Hemmen  

 

 


